
Zápis ze setkání Školste rady dne ]-3. 6.2023

Přítomni:

lng' Jana Svašková, Markéta Vaňková, DiS' Klára Benešová, Mgr' Monika Přibíková

omluveni: Radek Skořepa, Pavel Kohout

Hosté:

tvgr. šárka Hájková Heřmánková - ředitelka školy

Jednání:
1. Přivítání:
Rada se schází po svolání předsedkyní Šn rlárou Benešovou

Paní Benešová přivítala všechny přítomné, předala zprávu o omluvení pana R. Skořepy. Již
dříve byl omluven pan P. Kohout. Seznámila přítomné s programem (A. shrnutíškolního roku
2o22l2o23 - zpráva o paní ředitelky, B. dotazy, C. diskuze).

Zároveň poděkovala paní Vaňkové, která v ŠR končí, za dosavadní činnost. V září proběhnou
nové volby, rodiče budou informováni o možnosti kandidovat, zájem zatím projevil
p. František Šusta.

Poté předala slovo paníředitelce Š. Hájkové

2. Projednání jednotliv'ých bodů programu:

A. Paníředitelka přednesla zprávu o naplňovánívizí školy a shrnula výchovně vzdělávací

činnost školy. Seznámila přítomné s dotačními programy a nastínila plány na příštíškolní rok
(podrobně viz zpráva příloha)'

B' Paní Vaňková vznesla dotaz, zda by mohly být velké písemné práce zaznamenávány

s předstihem do akcíškoly v Bakalářích (v 5. třídě už vyřizovaly informace pouze děti) a ptala

se na systém zapisování DÚ do Bakalářů.

C. Pan Kohout dorazil po skončení zasedání a vznesl požadavek, aby bylo napříště setkání ŠR

svoláváno jinak, než přes e-mail, např. Google kalendářem.

3. Zakončení, rozloučení.

Dne 13. 6'2023 zapsala M. Přibíková Četli

/-


